
Algemene Ledenvergadering Ligfietsvereniging NVHPV 2022 

 

 

Datum en Tijd:  16 april 2022 van 16.00 – 18.15 uur tijdens Paastreffen 

Locatie: Kampeerboerderij De Nieuwe Hof in Otterlo, (Westenengerdijk 80, 6731 ED Otterlo) 

Deelnemers: Naast het bestuur: Roel van Dijk (voorzitter), Gerard Arends 

(penningmeester), Johan Vollenbroek (secretaris) en de personen in de aangehechte 

presentielijst, zie bijlage.  

  

AGENDA  

  

1. Opening: de voorzitter heet alle aanwezigen welkom 

 

2. Vaststellen agenda: goedgekeurd. 

 

3. Notulen vorige vergadering: deze waren gepubliceerd op ligfiets.net: goedgekeurd.  

a) In de vorige ALV was besloten om adverteerders in 2022 weer betaling te vragen 

voor hun advertenties (rondvraag, punt 9). De voorzitter geeft aan dat dit over 2022 

niet is gedaan om diverse redenen. Besloten wordt dat tijdig voor 2023 het einde van 

het jaar adverteerders weer een rekening zal gaan worden gestuurd. 

b) Het is ook nog steeds de bedoeling dat de uitslagen van de wedstrijden op de nieuwe 

site gaan worden geplaatst. 

 

4. Mededelingen:  

a) Samenwerking Fietsersbond: contacten zijn prima, verder geen concrete plannen 

voor nauwere samenwerking. Fietsbond blijft zoeken naar verbreding van het 

draagvlak.  

b) Vernieuwing website: Stan presenteert de nieuwe web site en beantwoordt vele 

vragen. Hij is open voor samenwerking met andere IT-ers. Verwacht wordt dat de 

site ergens in de komende maanden operationeel in het paasweekeinde 

operationeel gaat worden. 

c) Oliebollentocht 2021 zal dit jaar alsnog worden gehouden: er is niemand van de 

organisatie aanwezig om een toelichting te geven. 

d) KaToCo: Rembrandt Bakker licht e.e.a. toe. 

e) WK/CycleVision/Race in the Park: er wordt geopperd om samen te rijden naar WK in 

Orgelet (Fr). Nog niet zeker of CycleVision/Race in the Park doorgaat. 

f) Wedstrijden: Alex maakt een jaaropzet. 

g) Discussieforum: loopt goed. Leden geven aan dat moderatoren attent zijn en het 

goed doen.   

h) Maarten Sneep stopt na 10 jaar als hoofdredacteur van Ligfiets&, er is nog geen 

nieuwe hoofdredacteur. Nieuwe leden van de redactie zijn van harte welkom. 

 

5. Financieel jaaroverzicht 2021: nog geen definitieve goedkeuring, zie hieronder. Er is geen 

begroting over 2022. Deze zal de volgende keer wel worden gemaakt.  

 

6. Verslag kascommissie (Jan Limburg, Sjoerd Peerlkamp): de kascommissie heeft de stukken 

pas laat in kunnen zien en keurt het overzicht in grote lijnen goed. De commissie gaat nog 

gedetailleerder kijken. Decharge onder voorbehoud. De commissie blijft voor dit jaar aan.  



 

7. Vaststellen contributie 2022: iedereen is akkoord met gelijk blijven van contributie.   

 

8. Wijzing  Statuten 

a) Het voorstel wijziging Statuten zoals voorgesteld door notaris om te voldoen aan 

WBTR (Wet bestuur en toezicht rechtspersonen) is op de web site ter inzage. De 

beperkte wijzigingen worden toegelicht door Maartje en akkoord bevonden door 

aanwezigen. Maartje, die de concept-statuten heeft gemaakt, geeft aan dat er in 

deze ALV nog geen beslissing kan worden genomen over dat concept. Daar is een 

volgende vergadering voor nodig.  

b) Aanvullend wordt het volgende besloten:  

i. Nieuwe naam van vereniging: Ligfietsvereniging NVHPV.  

ii. Primaire doelgroep van de vereniging: ligfietsers. 

iii. Bereiken doel door: bijeenkomsten en gezamenlijke activiteiten als 

vergaderingen, toertochten en wedstrijden en publiceren van een periodiek.  

c) Huishoudelijk Reglement: wijziging van art. 15 wordt kort toegelicht door Johan en 

goedgekeurd. 

 

9. Samenstelling bestuur: nieuwe leden Alexander Kamminga en Bert Hardeman worden met 

algemene stemmen goedgekeurd. Het zittende bestuur is erg blij met deze versterking.  

 

10. Rondvraag: tijdens de rondvraag wordt de vraag gesteld waarom voor de door de 

Grensrijders georganiseerde OBT is gekozen voor betaling via de Grensrijders en niet via de 

vereniging, dit vanwege transparantie. Roel zal heeft er bij de Grensrijders op aandringen 

aangedrongen Besloten wordt dat dit de volgende keer wel via de vereniging zal gaan lopen. 

Een lid vindt het inschrijfgeld van € 30 te hoog en zal daarom niet deelnemen. Verder geeft 

een van de leden aan dat de vereniging dit soort tochten zou kunnen gaan sponsoren. Na 

enige discussie en toelichting van de voorzitter over voors en tegens wordt besloten dat dit 

als agendapunt had moet kan worden opgevoerd voor de volgende vergadering. Hierover 

kan nu dus geen beslissing worden genomen. 

 

10. Sluiting  

 

 

  
 

 

 

 

 

Johan Vollenbroek/17 april 2022 

 

  
 


